



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

15/19

22 May 2019

**CELEBRATING 21st ANNIVERSARY SENIORS WEEK
CALLING ALL SENIORS**

The Christmas Island 21st Seniors Week is fast approaching. This year the Seniors Week will run from 22nd to 28th July 2019. Now in its twenty one (21) years, this event is only made possible with the support of individuals, business groups and community organisations on the Island.

Seniors Week highlights and acknowledges the unique lifestyle we enjoy on Christmas Island, the activities we participate in and organisations we belong to.

The Shire of Christmas Island encourages all seniors aged 65 and above to actively participate by taking part in a wide range of activities for the 21st Anniversary Seniors Week.

The program will include new events to acknowledge seniors for their contributions to our lives and our community.

We invite all seniors to register their interest in attending this event that will assist with planning and catering purposes.

Please contact Mr Ron FOO, Community Services Officer on 9164 8300 ext 232 to register your attendance by Thursday 18 July 2019.

David Price
Chief Executive Officer



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

15/19

22 May 2019

**MERAYAKAN ULANG TAHUN KE-21 MINGGU WARGA EMAS
MENJEMPUT SEMUA WARGA EMAS**

Ulang Tahun Ke-21 Minggu Warga Emas Pulau Krismas akan tiba dengan cepatnya. Tahun ini, Minggu Warga Emas akan dijalankan pada 22hb hingga 28hb Julai 2019. Kini dalam tahun yang ke-21, upacara ini hanya dapat diadakan dengan sokongan dan bantuan orang-orang persendirian, peniaga-peniaga dan juga persatuan-persatuan masyarakat di pulau ini.

Minggu Warga Emas menonjolkan dan menghargai gaya hidup tersendiri yang kita nikmati di Pulau Krismas, kegiatan yang kita sertai dan persatuan-persatuan yang kita miliki.

Shire amat menggalakkan semua Warga Emas berumur 65 tahun keatas untuk bersama-sama mengambil bahagian dalam berbagai acara yang diadakan sempena Minggu Warga Emas 2019.

Aturcara rancangan akan meliputi acara-acara baru untuk menghargai Warga Emas diatas sumbangan mereka terhadap kehidupan kita dan masyarakat kita.

Kami menjemput semua Warga Emas untuk mendaftarkan minat mereka untuk hadir dan membantu dalam perancangan acara dan urusan hidangan makan.

Sila hubungi En Ron FOO, Pengawai Perkhidmatan Komuniti di 9164 8300 sambungan 232 untuk mendaftar kehadiran anda sebelum hari Khamis 18 Julai 2019. Kehadiran Tuan/Puan amat dihargai untuk merayakan Ulang Tahun Ke-21 Minggu Warga Emas.

David Price
Chief Executive Officer



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

15/19

22 May 2019

**慶祝『長者週』21週年
邀年長者報名參加**

聖誕島上的『長者週』21週年慶祝即將來臨，

今年的『長者週』將安排在7月22日至28日舉行，這項一年一度的盛事，今年已經邁入第21週年，它是在本島許多熱心人士、商家、和各民族團體大力支持和贊助下才得以持續成功舉辦的。

『長者週』活動將體現出並讚賞聖誕島上的獨特生活方式，我們參與的各類節目，和我們歸屬的多元組織團體。

聖誕島市政局謹此邀請本島上年齡65歲以上的年長者們都能熱烈參與『長者週』21週年慶祝的活動。

『長者週』節目將包括新的活動，以贊認年長者們為我們生活和我們的社會所做出的貢獻。為了幫助市政局協調和規劃不同活動參加人數的食物備辦安排工作，我們謹此邀請所有有興趣參加『長者週』21週年慶祝節目的年長者們向市政局報名和登記。

請於2019年7月18日星期四之前聯絡 Ron FOO先生，

社區服務員、電話91648300支線232號索取報名表格，本局誠邀您報名參加2019度的聖誕島21週年『長者週』慶祝活動。

David Price
首席執行長官